
Protokół Nr LVIII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 8  grudnia 2021  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska, Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 listopada 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  lata

2021 – 2035 – projekt nr 487/21, 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr 

488/21,                           

c) udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt

nr 489/21. 

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 25.11.2021 r.

do 06.12.2021 r.
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6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z proponowanym porządkiem Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz

Kwiecjasz  zawnioskował  o  wprowadzenie zmiany  kolejności  podejmowania  uchwał  tj.  projekt

uchwały nr 489/21 z pkt 4 c), jako 4 a) i pozostałe kolejno.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Pan Ireneusz Kwiecjasz  poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek, który został  jednogłośnie

przyjęty (obecnych było 19 radnych).

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem  przyjętego wniosku

(obecnych było 18 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 listopada 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt

nr 489/21, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata                        

2021 – 2035 – projekt nr 487/21,

c)  wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok –  projekt nr

488/21.        

5. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 25.11.2021 r.

do 06.12.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie mieli  uwag do protokołu nr LVII z sesji  z dnia 26 listopada 2021 roku i przyjęli go

jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 4 a

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych zapoznała

z projektem uchwały w sprawie  udzielenia przez gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 489/21.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła
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Uchwałę Nr LVIII/490/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani  Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów  zapoznała z projektem uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 487/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVIII/491/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 488/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LVIII/492/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zapoznał z informacją

z działalności za okres od 25.11.2021 r. do 06.12.2021 r., w tym przedstawił obecnie realizowane

zadania inwestycyjne (w załączeniu do protokołu).

Radny  Tomasz  Otrębski poruszył  kwestię  braku  realizacji  zgłaszanego  zadania  dotyczącego

wykonania przejścia dla pieszych na ulicy Kolejowej w Staszowie w rejonie ulicy Zielona Dolina.

Ponadto  zapytał,  jako  obecnie  przedstawia  się  realizacja  zadania  dotyczącego  rewitalizacji

staszowskiego rynku.

Odnosząc  się  do  zapytania  dotyczącego  wykonania  przejścia  dla  pieszych  Burmistrz  Leszek

Kopeć wyjaśnił,  iż  zgodnie z  kompetencją sprawa zostanie  przekazana do zarządcy drogi,  t.  j.

Świętokrzyskiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Kielcach,  celem  przeanalizowania  jego

zasadności.  W  zakresie  drugie  zapytania  przedstawił planowany  zakres  prac  realizowanych

w ramach rewitalizacji centrum starego miasta Staszowa. Wyjaśnił, iż obecnie zostanie ogłoszone

postępowanie przetargowe na  renowację i modernizację budynku Ratusza i otoczenia wokół tego

3



budynku. Dodał, iż zostanie złożony kolejny wniosek na pozyskanie środków z Funduszu Polski

Ład, który będzie obejmował dalszy etap rewitalizacji Rynku i Starego Miasta.

Radny  Zdzisław  Brzyszcz zapytał,  kiedy  zostanie  zrealizowany  wniosek  dotyczący  remontu

chodnika od bloku Kołłątaja  4 w Staszowie w kierunku sklepu „Społem”.  Dodał,  iż  powyższy

chodnik jest w złym stanie technicznym i wymaga jak najszybszego remontu. Zapytał o możliwy

termin realizacji tego zadania.

Burmistrz Leszek Kopeć wyjaśnił, iż remonty chodników są prowadzone, zgodnie z przyjętym

harmonogramem prac w tym zakresie, w związku z czym należy oczekiwać na wykonanie zadania. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie Beata Gajek - Dyl poinformowała o pismach,

które od ostatniej sesji wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj.:

- pismo znak:PNK.I.020.46.2021 z dnia 18.11.2021 r. dotyczące zasad ustalania wynagrodzeń;

-  pismo  znak:  FN.3026.563.2021.I  z  dnia  12.11.2021  r.  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów

przedkładające projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 –

2035;

-  pismo  znak:  FN.3026.564.2021.I  z  dnia  12.11.2021  r.  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów

przedkładające projekt budżetu Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok;

-  pismo z dnia 17.11.2021 PGKiM Sp.  z.  o.  o.  W Staszowie w sprawie informacji  w zakresie

planowanej przez Gminę Staszów wysokości dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę

i zbiorowego odprowadzania ścieków;

-  pismo znak:Or.1511.1.2021.III  z  dnia  01.12.2021 r.  Burmistrza  Miasta  i  Gminy w Staszowie

przekazujące skargę na działania pracownika Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie zwrócił się do radnych z prośbą o włączenie się do

akcji organizowanej przez pracowników Urzędu dotyczącej pomocy potrzebującym - „Świąteczna

Paczka” dla jednej ze staszowskich rodzin. 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów Ewa Kondek odniosła się do powyższej informacji

i  dodała,  iż  w  ramach  zebranych  środków,  oprócz  pomocy  potrzebującej  rodzinie,  zostaną

przygotowane  także  upominki  dla  podopiecznych  Stowarzyszenia  Skrzydlaci  Dzieciom.

Stowarzyszenie  wspiera  małych  pacjentów  Oddziału  Onkologii  i  Hematologii  Dziecięcej

Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 11:30 do godz: 12:20.

                                                                                                      Przewodniczący

Protokolant: Rady Miejskiej w Staszowie

( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Aldona Janicka
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